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Boligudvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 11. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 117
Mener ministeren, at regeringens plejeboliggaranti overfor de ældre medborgere 
er overholdt i Silkeborg Kommune, når man lægger afsnittet ’Venteliste til 
plejeboliger og ældreboliger’ fra beslutningsprotokollatets punkt 35 fra mødet i 
Silkeborg Kommunes Ældre- og Sundhedsudvalg den 4. marts 2009 (vedlagt) til 
grund?

Spørgsmål 118
Når ministeren ser status i Silkeborg Kommune pr. 4. marts 2009, mener 
ministeren så ikke, at det er på sin plads, at spørge landets øvrige kommuner 
her i maj 2009, om de i de første måneder af 2009 har været i stand til at 
overholde regeringens plejeboliggaranti overfor de ældre medborgere??

Spørgsmål 119
Hvis ministeren ikke kan garantere, at plejeboliggarantien overfor de ældre 
medborgere overholdes her i maj 2009 i alle landets kommuner, mener 
ministeren så ikke, at plejeboliggarantien de facto er ophævet?

Spørgsmål 120
Hvordan ministeren har tænkt sig at følge op, så de ældre medborgere ikke 
udsættes for en virkningsløs plejeboliggaranti?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. maj 2009.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Thomas.Jensen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.
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På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand.


